
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 28/2018 πρακτικό συνεδρίασης  
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 605/2018                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση 2ου πρωτοκόλλου οριστικής παραλαβής 
της υπηρεσίας «Κοπή αγριόχορτων Δ.Ε. Δοβρά». 

 
Σήμερα 20 Αυγούστου του έτους 2018 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 18:00 

συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του 
Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με 
ημερομηνία 16-8-2018 γραπτή πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, 
τους Προέδρους Δημοτικών & Τοπικών Κοινοτήτων, τους Εκπροσώπους Τοπικών Κοινοτήτων 
και στον Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010. 

Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού 
επί συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα  29 μέλη: 

 
                  Παρόντες                                                                                           Απόντες 

1) Α. Λαζαρίδης, 2) Χ. Κούτρας, 3) Τ. Χατζηαθανασίου, 4) Β. 
Παπαδόπουλος, 5)Α.Σιδηρόπουλος, 6)Δ.Κουλουριώτης, 
7)Δ.Τραπεζανλής, 8) Θ. Κορωνάς, 9)Σ.Διαμάντης, 10)Γ.Σοφιανίδης, 
11) Ν. Μωυσιάδης, 12)Π.Τσαπαρόπουλος, 13) Γ. Κάκαρης, 14)Μ. 
Παπαϊωάννου, 15)Ι.Χειμώνας, 16)Λ.Ακριβόπουλος, 
17)Σ.Ασλάνογλου, 18)Γ.Ορφανίδης, 19) Χ. Γαϊτάνου, 20) Ν. 
Μαυροκεφαλίδης, 21)Θ.Τέτος, 22) Μ. Σουμελίδης, 23) Ν. 
Τσιαμήτρος, 24)Ζ.Πατσίκας, 25) Α. Καγκελίδης, 26) Γ.Μιχαηλίδης, 
27)Α.Αποστολόπουλος, 28)Σ.Στουγιάννος, 29)Γ.Μελιόπουλος. 

Θ. Αγγελίνας, Β.Λυκοστράτης, 
Ε.Ιακωβίδου, Α.Σιακαβάρας, 
Ι.Κυρατλίδης, Γ.Γουλτίδης, 
Ι.Παπαγιάννης, Η.Τσιφλίδης, 
Σ.Ελευθεριάδου, Ν.Μπέκης, 
Π.Παπαδίνα, Α.Μαρκούλης 

                 Παρόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων                                                               
Ν. Αγγέλου 

Απόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων 
& Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων 

Ε.Γκόγκα, Χ.Κεχαΐδης, Σ.Κωτσιαντής, Ν.Γερούκης, Δ.Παπαπετρίδης, Σ. Κρομμύδας, Ε. Εμμανουηλίδης, 
Η.Σοφιανίδης,  Σ. Μισοκέφαλος, Α. Βοργιαζίδου, Γ.Λιλιόπουλος, Α. Πέτρου, Χ.Σταφυλίδου, Α. Κακαγιάννης, 
Ι.Σιδηρόπουλος, Η. Μπατσαράς, Κ.Πιστοφίδης, Α.Γκεκόπουλος, Σ.Λυκοστράτης, Ι.Καραγιάννης, Χ. Τσανασίδης, 
Ε.Μοτσιόπουλος, Π. Ποταμόπουλος, Α. Πιτούλιας, Κ. Τζήμας, Μ. Λαμπριανίδης, Μ. Τέτος. 

 
Σημείωση: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση προσήλθε η κ.Χ.Γαϊτάνου και αποχώρησαν οι κ.κ. 
Ν.Μωυσιάδης, Γ.Ορφανίδης, Γ.Μελιόπουλος 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 605/2018 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Ν.Μωυσιάδης, Γ.Ορφανίδης και αποχώρησαν οι κ.κ. 
Ν.Τσιαμήτρος, Σ.Στουγιάννος 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 608/2018 απόφασης προσήλθε ο κ. Γ.Μελιόπουλος 
4) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 611/2018 απόφασης αποχώρησε ο κ.Μ.Σουμελίδης 
5) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 613/2018 απόφασης αποχώρησε ο κ. Γ.Ορφανίδης 
6) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 614/2018 απόφασης προσήλθε ο κ. Γ.Ορφανίδης 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 615/2018 απόφασης αποχώρησε ο κ. Α.Αποστολόπουλος 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 616/2018 απόφασης αποχώρησε ο κ. Ζ.Πατσίκας 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 618/2018 απόφασης αποχώρησε ο κ. Γ.Κάκαρης και προσήλθε ο ο κ. Α.Αποστολόπουλος 
10) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 619/2018 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Α.Αποστολόπουλος, Ν.Μωυσιάδης, Γ.Ορφανίδης 
και προσήλθε ο Γ.Κάκαρης 
11) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 620/2018 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Ν.Μωυσιάδης, Γ.Ορφανίδης 
12) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 621/2018 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Α.Καγκελίδης, Ι.Χειμώνας, Γ.Ορφανίδης 
13) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 622/2018 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Γ.Μελιόπουλος, Ν.Μαυροκεφαλίδης 
14) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 624/2018 απόφασης προσήλθε ο κ. Γ.Ορφανίδης 
15) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 625/2018 απόφασης προσήλθε ο κ. Ν.Μαυροκεφαλίδης και αποχώρησαν οι κ.κ. 
Δ.Τραπεζανλής, Τ.Χατζηαθανασίου, Ν.Μωυσιάδης 
 

 
 
 

 



Ο πρόεδρος κήρυξε την έναρξη της συνεδρίασης και στη συνέχεια έδωσε τον λόγο στον 
αντιδήμαρχο καθαριότητας Βασίλειο Παπαδόπουλο, ο οποίος εξέθεσε στο σώμα τα εξής:  

Ζητώ από το Δ.Σ. τη συζήτηση και λήψη απόφασης εκτάκτως επί του θέματος της έγκρισης 
του 2ου πρωτοκόλλου οριστικής παραλαβής της υπηρεσίας «Κοπή αγριόχορτων Δ.Ε. Δοβρά». Το θέμα 
κατατίθεται ως έκτακτο διότι το εισηγητικό ήρθε στη γραμματεία του Δ.Σ. στις 17/8/2018 αν κι 
έχει περάσει μεγάλο χρονικό διάστημα από τότε που κόπηκαν τα τιμολόγια. Το πρόβλημα 
παρουσιάστηκε λόγω των θερινών αδειών κάποιων υπαλλήλων αλλά πρέπει να προχωρήσουμε 
γιατί ήδη έχουμε μπει στην τρίτη κοπή των χόρτων    

Πρόεδρος: Συμφωνείτε με την πρόταση του αντιδημάρχου καθαριότητας Βασιλείου 
Παπαδόπουλου για τη συζήτηση του θέματος αυτού ως εκτάκτου; 

Μέλη: Ναι. 
Λευκή ψήφο έδωσε ο δημοτικός σύμβουλος Γ.Μιχαηλίδης 
Στη συνέχεια, αφού συναίνεσε ο Δήμαρχος και δέχθηκε κατά πλειοψηφία το συμβούλιο να 

συζητήσει και αποφασίσει για το παρακάτω θέμα που δεν είναι γραμμένο στην ημερήσια διάταξη 
και το οποίο έκρινε ως κατεπείγον, ο πρόεδρος εισηγούμενος το θέμα, έθεσε υπόψη του 
συμβουλίου το από 17-8-2018 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου καθαριότητας Βασιλείου 
Παπαδόπουλου, που έχει ως εξής: 
Σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 219 παρ. 5 του Ν. 4412/2016 προβλέπεται ότι: «Το 
πρωτόκολλο οριστικής παραλαβής εγκρίνεται από το αρμόδιο αποφαινόμενο όργανο με απόφασή 
του, η οποία κοινοποιείται υποχρεωτικά και στον ανάδοχο. Αν παρέλθει χρονικό διάστημα 
μεγαλύτερο των 30 ημερών από την ημερομηνία υποβολής του και δεν ληφθεί σχετική απόφαση 
για την έγκριση ή την απόρριψή του, θεωρείται ότι η παραλαβή έχει συντελεσθεί αυτοδίκαια».    
Σύμφωνα με το άρθρο 65 παρ.1 του Ν. 3852/2010 «Νέα Αρχιτεκτονική της Αυτοδιοίκησης και 
της Αποκεντρωμένης Διοίκησης-Πρόγραμμα Καλλικράτης» (ΦΕΚ Α΄ 87/7.6.2010): «Το 
δημοτικό συμβούλιο αποφασίζει για όλα τα θέματα που αφορούν το δήμο, εκτός από εκείνα που 
ανήκουν εκ του νόμου στην αρμοδιότητα του δημάρχου ή άλλου οργάνου του δήμου ή το ίδιο το 
δημοτικό συμβούλιο μεταβίβασε σε επιτροπή του». Επομένως, το Δημοτικό Συμβούλιο, ως 
όργανο διοίκησης των Ο.Τ.Α. α΄ βαθμού, έχει γενική αρμοδιότητα και αποφασίζει για κάθε θέμα 
σχετικό με τις αρμοδιότητες του οικείου Ο.Τ.Α., εκτός από τα θέματα που, βάσει ρητής διάταξης, 
ανήκουν στην αρμοδιότητα των λοιπών οργάνων του Δήμου.  

Ο Δήμος  προέβη στην απευθείας ανάθεση της υπηρεσίας «Κοπή Αγριόχορτων Δ.Ε. 
Δοβρά», συνολικού ποσού 15.917,68 €. Η παραλαβή τμήματος της παραπάνω υπηρεσίας, που 
αφορά στην B΄φάση της υπόψη υπηρεσίας , με βάση το με αριθμ. 06/2-8-2018  τιμολόγιο παροχής 
υπηρεσιών έγινε από την αρμόδια επιτροπή που συγκροτήθηκε με την αρ.63/2018 απόφαση του 
Δημοτικού Συμβουλίου,  η οποία συνέταξε το από 2-8-2018 2ο πρωτόκολλο οριστικής 
παραλαβής. 
Έχοντας υπόψη τις διατάξεις: 

 α) του ν. 4412/2016 (ΦΕΚ 147Α/08.08.2016). 
             β) το από 2-8-2018 2ο πρωτόκολλο οριστικής παραλαβής που αφορά το με αριθμ. 06/2-8-
2018   τιμολόγιο παροχής υπηρεσιών, αξίας 5.305,90 € (με τον ΦΠΑ). 
Καλείται το  Δημοτικό Συμβούλιο να αποφασίσει για την έγκριση ή μη του 2ου πρωτοκόλλου 
οριστικής παραλαβής της υπηρεσίας  «Κοπή Αγριόχορτων Δ.Ε. Δοβρά». 

 
Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Χατζηαθανασίου: Το να πληρωθούν δυο τιμολόγια, για ποιον λόγο θα πρέπει να έρθουν 

σαν έκτακτο θέμα; Αυτή είναι η απορία μου. 
Θα ψηφίσω υπέρ για να πληρωθούν οι άνθρωποι αυτοί, αλλά καλό θα είναι να είμαστε πιο 

προσεκτικοί. Από τη στιγμή που κόπηκαν τα χόρτα, είναι έκτακτο θέμα προκειμένου να 
πληρωθούν οι άνθρωποι; Δε μπορεί να έρθει κανονικά ως τακτικό το θέμα;  

Παπαδόπουλος: Το είπα και πριν, έχει περάσει κάποιο χρονικό διάστημα, αλλά πρέπει να 
ψηφίσουμε το θέμα για να πληρωθούν και κάποιοι υπάλληλοι. 

Χατζηαθανασίου: Επειδή είδα τη λειτουργία ενός τέτοιου συνεργείου στην Τ.Κ. Ράχης, 
έκοβαν το πράσινο χόρτο που κόβω κι εγώ από μόνος μου. Έκανα την παρατήρηση στον 
υπάλληλο του συνεργείου να κόψει τα ξερά χόρτα που ήταν 30 εκατοστά πιο πέρα, αλλά μου είπε 
ότι η σύμβαση προβλέπει για 30 εκατοστά, με αποτέλεσμα τα ξερά χόρτα να μείνουν άκοπα. 



Ποιος ο λόγος να καθαρίζουμε μια στενή λωρίδα που ουσιαστικά την καθαρίζουμε κι 
εμείς και μένουν τα ξερά χόρτα που αποτελούν πιθανές εστίες πυρκαγιάς; 

Αν αυτό προβλέπεται από τον νόμο, καλώς. Αν όμως όχι, πως υπογράφηκε η σύμβαση και 
προβλέπονται μόνο 30 εκατοστά; 

Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 17-8-2018 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου καθαριότητας Βασιλείου 
Παπαδόπουλου. 
2.- Την υπ’ αριθ. 63/2018 απόφαση του Δ.Σ. 
3.- Το από 2/8/2018 2ο πρωτόκολλο οριστικής παραλαβής της υπηρεσίας «Κοπή αγριόχορτων 
Δ.Ε. Δοβρά». 
4.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας 
5.- Τις διατάξεις του άρθρου 219 του Ν.4412/2016 και των άρθρων 65 και 67 του Ν. 3852/2010 
(Πρόγραμμα Καλλικράτης). 

 
Αποφασίζει  

 
Α) Κατά Πλειοψηφία: Εγκρίνει τη συζήτηση & λήψη απόφασης για το παραπάνω θέμα 

που δεν είναι γραμμένο στην ημερήσια διάταξη. 
Β) Ομόφωνα: Εγκρίνει το από 2/8/2018 2ο πρωτόκολλο οριστικής παραλαβής της 

υπηρεσίας «Κοπή αγριόχορτων Δ.Ε. Δοβρά», που εκτελέστηκε από την εταιρία «ΓΑΪΤΑΝΑΚΗΣ 
ΛΕΩΝΙΔΑΣ Μ. Ε.Π.Ε.» με ανάθεση και η δαπάνη της ανήλθε στο ποσό των 5.305,90€ με ΦΠΑ. 



Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  605 / 2018 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 

Πέτρος Τσαπαρόπουλος 

 
 

Αθανάσιος Αποστολόπουλος 
ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Α.  Λαζαρίδης     
Χ. Κούτρας     
Τ. Χατζηαθανασίου     
Β. Παπαδόπουλος   ΠΡΟΕΔΡΟΙ & ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 

ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 
 

Α. Σιδηρόπουλος  Ν. Αγγέλου  
Δ. Κουλουριώτης     
Δ. Τραπεζανλής     
Θ. Κορωνάς     
Σ. Διαμάντης     
Γ. Σοφιανίδης     
Ν. Μωυσιάδης     
Γ. Κάκαρης     
Μ. Παπαϊωάννου     
Ι. Χειμώνας     
Λ. Ακριβόπουλος     
Σ. Ασλάνογλου     
Γ. Ορφανίδης     
Χ. Γαϊτάνου     
Ν. Μαυροκεφαλίδης     
Θ. Τέτος     
Μ. Σουμελίδης     
Ν.  Τσιαμήτρος     
Ζ. Πατσίκας     
Α. Καγκελίδης     
Γ. Μιχαηλίδης     
Σ. Στουγιάννος     
Γ. Μελιόπουλος     
      
      
      
   

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  21-8-2018 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΒΟΡΓΙΑΖΙΔΗΣ 

  
  
  
  
  
  
  
  

 
 
  

 


